
    Sdr. Vedby den 05.01.08 
 
 
 
Referat fra bestyrelsesmøde 08.01.08 hos Bent 
 
1. Godkendelse af dagsorden  

a. Dagsorden godkendt 
 
 

 
2. Godkendelse af referat 

a. Referat godkendt 
 
 
 
 
3. Svar fra Guldborgsund Kommune vedr. asfalt 

a. Vi har modtaget svar fra Guldborgsund kommune vedr, vejbelægning,. 
svar vedhæftet 

 
 
4. Vejprojekt / fjernvarme 

a. Cykelstien er ødelagt efter den megen trafik,  vi beder kommune om at 
reetablere cykelstien. Anni kontakter Michael Simonsen vedr. dette. Vi 
har inviteret til besigtigelse i  Sdr. Vedby, det bliver den 18.01.08 kl. 
14.00 

b. Der er rettet henvendelse til kommunen vedr. vand på Bøgevænget . 
Kommunen har svaret, at der vil blive taget hånd om dette 

c. Der er nogle husstande, der oplever at der mangler varmt vand. Den 
enkelte husstand skal selv kontakte smed eller kommune vedr. dette 

d. På de gamle varmeanlæg kan det være en god ide at forny 
termostater/ventiler. Der kan spares 5 til 10 % i varmeforbrug . 

 
 
  
5. Omfartsvej 

a. Omfartsvej drøftet den store løsning foretrækkes stadig. Bent følger 
projektet tæt. 

 
 



6. Kompostkværn 
a. Da ingen har henvendt sig vedr. overtagelse af kompostkværn, overtager 

Anni  denne. 
 
 
 
7. Eventuelt 

a. Forslag om besøg på REFA når det nye Bioanlæg står færdigt. Conny 
arrangerer dette. 

b. Der skal opkræves kontingent til grundejerforeningen. Kontingentet er 
fortsat 100 kr og 50 kr. for pensionister. Opkræves inden 02.03.08 

c. Til næste møde samles materiale om seperat kloakering, hvorefter emnet 
drøftes 

 
 
8. Næste møde 

a. Bestyrelsen mødes hos Anni den  18.01.08 kl. 18.30, hvor vi spiser 
sammen. Vi medbringer mad som aftalt.    

b. Næste bestyrelsesmøde afholdes den 05.03.08  kl. 18.30 hos Claus, 
Ahornvænget 12. 

 
 
Med venlig hilsen  
 
Anni 
 
 
 
 


